
Interview met Peet Vogels in AD van 10 oktober 2024 
 
 

 
Rob de Brouwer 

 

Claim van 136 miljard euro voor gemist geld pensioenen 
 
Gepensioneerden en deelnemers aan pensioenfondsen hebben zo’n 136 miljard euro schade 
geleden omdat de pensioenen tientallen jaren niet gecompenseerd werden voor de inflatie. En die 
schade moet de overheid betalen vinden gedupeerden. 
 
Volgende maand start de Claimstichting Pensioenvoldoen.NL met de voorbereiding van een 
rechtszaak tegen de overheid. Met Rob de Brouwer als nieuwe voorzitter gaat de stichting de 
juridische degens kruisen met de staat. 
 
Alweer een stichting die vermeend onrecht rond pensioenen aanvecht. Wat is jullie doel? 
,,De stichting is ontstaan uit een fusie tussen de Claimstichting Pensioen en de 
Stichting PensioenVoldoen.NL. De claimstichting was bedoeld om mensen te helpen die niet willen 
overgaan naar het nieuwe pensioenstelsel, het zogenoemde invaren. Wij denken dat mensen zullen 
schrikken als ze zien wat de consequenties zijn voor hun pensioen als ze overgaan naar het nieuwe 
stelsel. De claimstichting pleit er voor om deelnemers de mogelijkheid te geven niet in te varen. De 
Stichting PensioenVoldoen.NL  richt zich op de gemiste indexatie ( het jaarlijks verhogen van de 
pensioenen met de inflatie red.). De rechtszaak die we voorbereiden wordt een massaclaim tegen 
de staat om die indexatie alsnog te geven.’’ 
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Eerder gingen klagers nat bij de rechter. Waarom denken jullie wel een kans te maken? 
,,Eerdere procedures stelden dat de regering afweek van de Europese regels. De rechter bepaalde 
dat de regering strenger mag zijn dan de Europese regels, maar niet minder streng. Wij hebben als 
verweer dat de overheid de wet niet consequent toepast. Bij het vaststellen van de pensioenpremie 
mag een werkgever uitgaan van een verwacht rendement. Maar bij het bepalen van de hoogte van 
het pensioen mag een pensioenfonds niet met een verwacht rendement rekenen. Dat is niet 
consequent en dat is een van de belangrijke juridische gronden waarop wij de claim zullen baseren.” 
 
Procederen jullie ook nog tegen het verplicht invaren? 
,,Daar is eerder een zaak tegen gevoerd van een deelnemer aan een pensioenfonds. Toen was er nog 
geen besluit genomen om in te varen. De rechter zei toen dat je niet kunt procederen over een feit 
dat zich nog niet heeft voorgedaan. En er zijn maar een paar kleine fondsen die hebben aangegeven 
volgend jaar al te gaan invaren. We hebben wel een brief aan de minister gestuurd waarin we pleiten 
voor uitstel bij het invaren.’’ 
 
Waarom is dat? 
,,Er is nog veel onduidelijkheid. Ik zit zelf in het verantwoordingsorgaan van het pensioenfonds van 
Hoogovens. Een klein pensioenfonds van 25.000 deelnemers en gepensioneerden. Maar het lukt dit 
pensioenfonds niet om volgend jaar al in te varen. De overgang is complex en alle fondsen zullen 
tegelijk een beroep doen op dezelfde mensen is de vrees.’’ 
 
Jullie bereiden een massaclaim voor. Zijn jullie wel representatief? 
,,We denken van wel. Er zijn 300.000 mensen bij ons aangesloten. We hopen en verwachten dat 
uiteindelijk 500.000 mensen zich aanmelden. Aansluiten is kosteloos. Ook als we gaan procederen 
is dat kosteloos voor de deelnemers. We hebben een financier Legis Capital, die tot nu toe de kosten 
voor zijn rekening heeft genomen. Daarnaast voeren we gesprekken met andere financiers. We 
werken op no cure no pay basis, dus als we winnen gaat een deel van de opbrengst naar de 
financiers. Als we verliezen zijn de kosten voor de financiers.’’ 
 
Jullie zijn de zoveelste stichting die een hoger pensioen willen. De mensen die nu pensioen 
opbouwen lopen die indexatie ook mis. Waarom zetten jullie je daar niet voor in? 
,,Dat doen we ook. Er zijn stichtingen die opkomen voor de belangen van de gepensioneerden. Wij 
zijn er nadrukkelijk ook voor de mensen die nu nog pensioen opbouwen. Ook die toekomstige 
pensioenen moeten gecompenseerd worden voor het koopkrachtverlies. Wij staan voor de belangen 
van 10 miljoen deelnemers aan pensioenfondsen en gepensioneerden.’’ 
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